
    

SCHRIFTELIJKE VRAAG

Indiener: Han Boer, D66

Datum indiening vraag: 11 februari 2020

Onderwerp: Aankoop Twence en opname dividenduitkeringen in begroting 2020

Datum verzending antwoord: 

Formulering: 

Op 9 april 2019 ontvingen wij een raadsbrief met informatie aangaande de aankoop van aandelen Twence.
Wij zijn inmiddels 10 maanden verder en  benieuwd naar de stand van zaken. Het slagen van de aankoop 
is belangrijk in het kader van het meerjarig sluitend maken van de begroting door de structurele dividend 
opbrengst van de aandelen. 

In de perspectiefnota 2020 hebben we het volgende uitgangspunt vastgesteld voor de begroting 2020: “We 
houden vanaf 2020 rekening met extra inkomsten uit dividend van Alliander (€100.000), BNG (€ 210.000) 
en Twence (€90.000).

In de vastgestelde begroting 2020 staan op pagina 70 t/m 72 van deze partijen echter geschatte dividend 
opbrengsten en teksten die exact gelijk zijn aan de schattingen en teksten uit de begroting 2019. Alleen is 
twee keer een jaartal weggehaald. Voor de rest is het een gevalletje van plakken en knippen. De  
vermogensposities van de bovengenoemde organisaties zijn ook in 2019 en 2020 exact gelijk en 
bevestigen dit beeld. 

Onze fractie heeft de volgende vragen:

Vraag: Waarom heeft u – in tegenstelling tot hetgeen in de perspectiefnota is afgesproken – de 
schattingen omtrent dividend in de begroting 2020 niet aangepast en de cijfers en teksten uit 2019 
overgenomen?

Antwoord:

Vraag: Wat zijn de gevolgen voor de bezuinigingstaakstelling nu u blijkbaar nog met oude cijfers en 
teksten werkt? 

Antwoord:
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Vraag: Ook uit het verloop van de post “beheer financiële middelen” kunnen wij ook niet afleiden of de 
hogere dividenduitkeringen van totaal 4 ton zijn meegenomen. In uw toelichting op eerdere vragen geeft 
u dit wel aan, echter het bedrag van 4 ton sluit niet aan op deze cijfers. Wel zien wij een forse daling van 
2020 naar 2021 met  6,5 ton op deze post. Mogelijk heeft dit betrekking op het aflossen door de BNG 
van de door ons aan hun verstrekt lening. U waarschuwde hier al voor, dat de BNG voor het eerst in 
2022 deze mogelijkheid heeft. U voert de mindere rente inkomsten door deze mogelijke aflossing reeds 
in 2021 op. Daarmee creëert u mogelijk bij het aanbieden van een sluitende begroting 2021 een 
meevaller in het jaar voor de verkiezingen, want u ontvangt in 2021 deze opbrengst nog wel. 

Heeft de 6,5 ton betrekking op de mogelijke mindere rente inkomsten door de aflossing door BNG van 
de door ons aan hun verstrekte lening?

Zo ja, waarom voert u deze mindere rente inkomsten een jaar te vroeg op?

Zo nee, waar heeft de 6,5 ton dan wel betrekking op?  

Antwoord: 

Vraag: Wat is de stand van zaken m.b.t. de aankoop van de aandelen Twence van het 
Vuilverwerkingsbedrijf Noord Groningen?

Antwoord:

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


